
 
 

                    Częstochowa, dn.05.12.2022r. 

              

Szanowny  Pan Krzysztof Matyjaszczyk  

            Prezydent Miasta Częstochowy 

             za pośrednictwem 

            Przewodniczącego Rady Miasta Częstochowy 

 

Interpelacja 2/XII 

   Dotyczy: Finansowania wynagrodzeń nauczycieli. 
 
            Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny Miasta Częstochowy,  na podstawie art. 
24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, proszę o wszystkie  informacje 
dotyczące wynagrodzeń nauczycieli. Na ostatniej sesji Rady Miasta nie udzielił mi Pan 
odpowiedzi, dlatego, tym razem zwracam się z pytaniami w interpelacji. 
 

• Jaki procent wynagrodzenia nauczycieli pokrywa w ramach subwencji 
 Skarb Państwa? 

• Jaki procent wynagrodzenia nauczycieli pokrywa Gmina? 

• Czy subwencja przekazywana Gminie przez Skarb Państwa jest równa i zależna 
od nauczanego przedmiotu? 

 

Z poważaniem 

         


